
                      JÕHVI VALLAVOLIKOGU                                
SPORDIKOMISJONI KOOSOLEKU

                                                      PROTOKOLL                                                                       

Jõhvis                    15. veebruaril 2021

Koosoleku algus kell 16.00;
                  lõpp  kell 17.00.

Kohal olid vt. kvoorumi leht, vallavanem Jüri Konrad, abivallavanem Evelyn Danilov,  haridus-,
kultuuri- ja spordinõunik Maria Laanemäe ja volikogu esimees Aleksei Naumkin.

Koosolekut juhatas spordikomisjoni esimees Allan Mänd, protokollis volikogu kantselei juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD:
1.Volikogu18. jaanuari istungile esitatud eelnõude tutvustamine 
2. Sporditegevuse rahastamine 2021. aastal 
3. Jooksvad küsimused

1.  Ettekandja:  Komisjoni  esimees  Allan  Mänd  tutvustas  volikogu  istungi  päevakorda  esitatud
alljärgnevaid eelnõusid:
- Jõhvi valla 2021. aasta eelarve vastuvõtmine
- Jõhvi valla aukodaniku nimetuse omistamine
- Jõhvi valla põhimääruse muutmine
-  Jõhvi  valla  eelarvest  sotsiaalhoolekandealase  suunitlusega  projektide  ning  tegevustoetuse
taotlemine ja kasutamise kord

Esitatud informatsioon võeti teadmiseks.

2. Ettekandja: haridus-, kultuuri- ja spordinõunik Maria Laanemäe.
Peale eelmist koosolekut edastasin kõikidele komisjoni liikmetele SK Edu lepingu, spordiobjektide
kasutusse andmise korra ja raha eraldamise tabelid (pearahad, üritused). 
Võrkpalliklubi VIRO esitas tänavu kolm taotlust (hilinemisega) 300+200+600 eurot.
Eelmisest aastast jäi neil kasutamata 400.00 eurot.

Ilmar Aun: Jõhvi Rahvajooksul eelmisel aastal ei toimunud, aga tänavu?
Maria Laanmäe: ei ole taotlust esitanud.
Allan Mänd: see sai eelarvess eraldi sisse arvestatud.
Jüri Konrad: on eelarvesse arvestatud juba kui traditsiooniline üritus.
Allan  Mänd:  mõtlemiseks  -  Alutaguse  Suusaklubist  on  tõusnud  esile  tubli  tüdruk.  Võiksime
eraldada talle väikese preemia ja Jõhvi logo dressile.
Maria Laanemäe: määruse järgi same toetada ainult Jõhvi klubisid.

Arutelu tulemusena o t s u s t a t i: 
1) lubada võrkpalliklubil VIRO kasutamata jäänud raha tänavu kasutada ja lisaks eraldada reservist
700 eurot.
2) esitatud tabelid kiita heaks ja esitada vallavalitsusele kinnitamiseks (lisatud protokollile).

Klubisid on teavitatud, et taotluste esitamine ja aruandlus toimub läbi registri elektroonselt.



3. Ettekandja: abivallavanem Toomas Nael tutvustas  planeeritava jalgpallihalli planeeringut.
11. novembril 2021 on algatatud detailplaneering, mis hõlmab jalgpallihalli, harjutusala, parklat,
kaht võrkpalli/tennise ala.
Detailplaneering on menetluses,  kaks maatükki  on riik  meile üle  andnud, menetluses,  mis võib
võtta aeaga 4-6 kuud,  on ühe maatüki kasutusse andmine vallale. 
Teiseks takistuseks on maa-alused kommunikatsioonid (kõrgepingekaabel ja gaasitorustik).
Allan Mänd: gaasitorustiku ümberpaigaldamisega peab juba hakkama tegelema, neid firmasid on
vabariigis ainult paar tükki, kes sellist tööd teevad. Elektrikaabli ümberpaigaldamisega probleeme
ei tule.

Toomas Nael: tehnilised tingimused ja lähteülesanded on paigas, kooskõlastatud ka jalgpalliliiduga.
Kui  18.  veebruaril  saab  eelarve  vastu  võetud,  kinnitame  vallavalitsuse  istungil  hankeplaani  ja
kuulutame välja projekteerimishanke (ehitamiseks hall, parkimisalad ja immkastid).

Ilmar Aun: kuidas on tagatud raudteeäärsele parklale ligipääs?
Toomas Nael: Malmi tn (ringliiklusena).
Toomas  Nael:  halli  maksumuseks  on  1,5  miljonit  eurot,  pluss/miinus  10%,  koos
kommunikatsioonidega.
Kaalumisel on  kas gaasiküte (42 000.00 eurot +km) või keskküte (48-50 000,00 eurot+ km).
Allan Mänd: kaaluda võiks ka maakütet. Kas need summad on koos personalikuludega?
Toomas Nael: jah.
Allan Mänd: kas avariigeneraator on arvestatud?
Toomas Nael: statsionaarne, 1,6 kw, tagab piisava valgustuse ja halli püstioleku.
22. jaanuaril saime Kultuuriministeeriumist kirja, kus kinnitatakse, et saame lubatud rahastuse.

Ilmar Aun: kelle hallata jääb?
Toomas Nael: spordikooli, nagu kõik spordiobjektid.
Aivar Surva: spordikooli hallata on mõned objektid, suur hulk spordiobjekte on hetkel mitte kellegi
hallata.

Kaarel Kuznetsov: kas poleks odavam karkasshall ehitada?
Toomas Nael: rahastaja poolt on tingimus, et oleks hall. Oleneb rahalisest võimekusest, aga mina
olen seda meelt, et kõrvele välja ehitada kunstmuru väljak. Kui kogu kompleks on välja arendatud,
saab korraldada juba rahvusvahelisi üritusi.
Kui kõik laabub plaanipäraselt, võib augustis kopa maasse lüüa.

Info protsessi kulgemisest saabub meile iga kahe nädala tagant. 

Esitatud informatsioon võeti tedamiseks.

Allan Mänd
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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